
 
 
 

Zápis ze zasedání školské rady konané dne 17. 6. 2015 
 

Přítomni:            JUDr. Dana Račanská, Daniel Přecechtěl, Alena Trunečková,  
     Mgr. Daria Ječmínková, Jana Fialová,  
     Mgr. Petr Jordán –  - ředitel ZŠ - host 

           
Omluveni:      Zdena Prokopová 
 
Program:               

1. Zahájení a přivítání jednotlivých členů ŠR 
2. Jednací řád ŠR 
3. Volba předsedy ŠR 
4. Zpráva ŘŠ – kapacita školy, dotace 
5. Různé 

 
 

ad 1) 
Nově zvolené ŠR přivítal ředitel ZŠ p. Petr Jordán.  
 
ad 2) 
Byly probrány jednotlivé body jednacího řádu ŠR 
 
ad 3) 
Předsedou ŠR byl zvolen p. Daniel Přecechtěl 
 
ad 4) 
ŘŠ:  
-Byla podaná žádost na zvýšení počtu žáků ve ŠD  
-V minulosti byla zamítnuta žádost o dotaci na dokončení přístavby školy. Máme velký 
problém s malou kapacitou školy (nedostatek tříd). V tomto šk. roce by mělo být 15 tříd. 
Všechny třídy budou plně obsazeny. Ve šk. roce 2016/2017 by mělo být dokonce 17 tříd. 
Jestliže nám nebude přiznána dotace ani v příštím roce, budeme muset požádat městys o 
pomoc při řešení situace. 
�Členové ŠR si prohlédli školu, současné situační plány, plány pro dostavbu a seznámili se 
podrobně se situací. Jelikož je situace s kapacitou školy vážná, ŠR a ředitel ZŠ se domluvili, 
že ředitel ZŠ bude ŠR průběžně informovat o dalším postupu a na úzké spolupráci při řešení 
situace a při sestavování opětovné žádosti o dotaci. 
 
.   

 
Usnesení školské rady ze dne   17. 6. 2015      

 
1. Bere na vědomí:     - jednací řád ŠR 
   - zprávu ředitele školy 
 
2. Ukládá:  - připravit další zasedání ŠR (odpovídá Daniel Přecechtěl) 
   - čtrnáct dnů před zasedáním připravit potřebné materiály členům ŠR 
                                     (Daniel Přecechtěl) 
                                                                                                  

                                                                         Zapsala: Mgr. Daria Ječmínková 
          
                                            
 


